
 

 

  

Möte nr 6 Säkerhetsrådet  
5 december 2023 Teams 

Deltagare: Ulla Peterson, Magnus Markenfelt, Ola Hansson, Lars-Ivar Westgaard, Madeleine 

Englund, Patrik Kerttu, Pernilla Ingvarsson och Philip Lund.   

Förhinder: Johan Ydreborg, Ulf Sjövald, Johan Andersson, Anders Berggren 

Mötesanteckningar 

1. Välkomna 

Philip hälsade deltagarna välkomna till mötet.  

 

2. Handlingsplaner 2024 

Handlingsplanerna för 2024 ska vara inskickade till kansliet senast den 15 januari. 

Deltagarna presenterade kort de fokusområden som varit under året och de områden 

som de kommer arbeta med under kommande år. Flera sporter kommer arbeta 

vidare med samma områden som under 2023, medan några nya områden tillkommit i 

vissa sporter. Handlingsplanerna publiceras på svemo.se i januari.  

 

3. Uppdateringar NT 2024 

Philip påminde om att skicka in förslag till uppdatering av NT senast den 14 

december. Kapitel som främst berör Säkerhetsrådet är kapitel 8 och bilaga D.  

Pernilla skickade med komplettering till Bilaga D gällande hjälmmärkning ECE22-06. 

Uppdateringar har kommit på bröst- och ryggskydd från FIM i flera sporter, Philip 

följer upp frågan med Annika och koordinatorerna på kansliet.   

4. Rapport från RF Säkerhetsutbildning  

Philip rapporterade från säkerhetsutbildningen som han varit på den 24–25 

november i Stockholm. Utbildningen anordnades av RF och berörde 

evenemangssäkerhet kopplat till hot, våld och terror. Polisen och MSB var på plats 

och informerade om sitt arbete utifrån den höjda terrorhotnivån i Sverige. 

Idrottsrörelsen behöver se över sitt säkerhetsarbete i samband med 

idrottsevenemang för att försvåra, förebygga och förhindra ex attentat eller att farliga 

föremål kommer in på anläggningarna. Säkerhetsåtgärderna berör i första hand 

publik och funktionärer, där arrangörer behöver utbildning, manualer och verktyg i hur 

de ska agera. RF i samverkan med polisen och MSB erbjuder utbildningar för 

idrottens föreningar. Svemo behöver arbeta fram en plan för krisberedskap, 

riskanalyser och andra verktyg för hantering av dessa frågor. Om arbetet ska ligga på 

kansliet, Säkerhetsrådet eller annan arbetsgrupp kvarstår att utreda.  

 

5. Inkomna ärenden 

  Inga inkomna ärenden till mötet.  

 

 

 

 

 



 

 

  

6. Rapporterade olyckor 

Sedan föregående möte har det inte rapporterats någon allvarlig olycka eller 

misstänkt hjärnskakning där licensspärrar har införts. Rapporterade skador i 

samband med träningar är 404.  

 

Det totala antalet skaderapporter i samband med tävling är 585 under 2023.  

 

7. Invald Johanssons minnesfond  

Ulla rapporterade om Invald Johanssons minnesfonden för skadade mc-förare och 

uppmanade deltagarna att informera om fonden ute i verksamheten, både att skänka 

pengar och att ansöka. Information om fonden finns på svemo.se.  

 

8. Övrigt 

8.1 Rapport studiebesök Mips  

Den 17 november var flera representanter från Säkerhetsrådet på studiebesök hos 

Mips, ett uppskattat och lärorikt besök där deltagarna fick en genomgång i Mips 

arbete och en visning av labbet. För framtida studiebesök efterfrågas samordning 

med ett fysiskt möte för att fler personer ska ha möjlighet att delta.  

 

9. Kommande möte 

5 februari via Teams kl. 19:00.   

 

Anteckningar 

 

Philip Lund  

Koordinator Säkerhet 


